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            Projekt                                       Protokół nr 25/20 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 16 listopad 2020 r.  
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 16 listopada 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 
16:23 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 
było 6 członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 
Teams). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Komisja była 
przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r.  
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  
2020r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft 
Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 
w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za pomocą za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 
uczestniczyło 7 członków komisji : 
Obecni: 
1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska  
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 
 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2.  Maja Dobber-Mrożek –kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  
4. Joanna Mazurkiewicz – radca prawny. 

 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
1.  Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu nr 24 z dnia 19 października 2020 r. 
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3. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, ze względu na skargę dot. nieprzestrzegania zasad 
współżycia społecznego i postanowień regulaminu wspólnoty mieszkaniowej (wniosek nr 
PMS.7143.1.50.2020). 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
5. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała,  
że wpłynął do wprowadzenia do porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia form, 
wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatriantów i członków ich najbliższej rodziny, 
zaproszonych do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
    
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że ma problem z głosowaniem w systemie 
eSesja, w głosowaniu jest ,,za”. 
 
Komisja (8 głosów ,,za”) wprowadziła ww. projekt uchwały do porządku obrad.  
 
Kolejno przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
poddała pod głosowanie:  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że ma problem z głosowaniem w systemie 
eSesja, w głosowaniu jest ,,za”. 
 
Komisja (8 głosów ,,za”)  przyjęła uzupełniony porządek obrad do realizacji.  
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porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu Nr 24 z dnia 19 października 2020 r. 
5. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, ze względu na skargę dot. nieprzestrzegania zasad 
współżycia społecznego i postanowień regulaminu wspólnoty mieszkaniowej (wniosek nr 
PMS.7143.1.50.2020). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia form, wysokości i trybu 
przyznawania pomocy dla repatriantów i członków ich najbliższej rodziny, zaproszonych 
do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 

 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 24 z dnia 19 października 2020 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 
protokołu został przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad.  
Nikt nie zgłaszał uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu.  
Wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół 24 z dnia 19 października 
2020 r. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 24 z dnia 19 października 2020 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że ma problem z głosowaniem w systemie 
eSesja, w głosowaniu jest ,,za”. 
 
Komisja (8 głosów ,,za”) przyjęła protokół Nr 24 z dnia 19 października 2020 r. 
 
Ad 4. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, ze względu na skargę dot. nieprzestrzegania zasad 
współżycia społecznego i postanowień regulaminu wspólnoty mieszkaniowej  
(wniosek nr PMS.7143.1.50.2020) (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, otworzyła dyskusję, nikt 
nie zgłosił chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego, ze względu ze skargą dot. nieprzestrzegania zasad 
współżycia społecznego i postanowień regulaminu wspólnoty mieszkaniowej (wniosek nr 
PMS.7143.1.50.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że ma problem z głosowaniem w systemie 
eSesja, w głosowaniu jest ,,za”. 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia form, wysokości i trybu 
przyznawania pomocy udzielanych  dla repatriantów i członków ich najbliższej rodziny, 
zaproszonych do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle  
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
otrzymała ww. projekt uchwały, otworzyła dyskusję. 
 
Zbigniew Romanowicz sekretarz miasta poinformował, że przewodził powołanemu przez 
Prezydenta Miasta zespołowi który pracował nad zagadnieniem zakresu i form pomocy dla 
repatriantów i członków ich najbliższej rodziny przez gminę Kędzierzyn-Koźle.  
Zespół pracowała w październiku, w pracach zespołu uczestniczyły dwóch radnych.  
Zespół wypracowała dwa projekty uchwał, obecnie przedstawiony jest projekt uchwały  
określający formy,  wysokości i trybu przyznawania pomocy udzielanych dla repatriantów i 
członków ich najbliższej rodziny, zaproszonych do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-
Koźle. Jest to ramowa uchwała która określa różne formy wsparcia na naszym terenie, z 
zastrzeżeniem że ustawa przewiduje różne formy pomocy zapraszanych imiennie i nieimiennie 
jeżeli ten projekt uchwały zostanie zaakceptowany przez radę miasta, kolejno zostanie 
przedłożony kolejny projekt uchwały w sprawie zapewnienie warunków osiedlenia się 
konkretniej rodziny repatriantów, imiennie z listy prowadzonej przez ds. pełnomocnika ds. 
repatriantów których przodkowie byli deportowani różnych obszarów byłego związku 
radzieckiego. Gminie zależy na zaproszeniu zdolnych i twórczych ludzi. Ww. projekt uchwały 
jest formą pomocy.  
 
Radna Grażyna Filipowicz poinformowała, że również brała udział w pracach zespołu,  
w imieniu swoim i związku kresowian oraz związku sybiraków dziękuję za skłonienie się nad 
tym problemem. 20 lat minęło 9 listopada odkąd sejm ustalił ustawę o repatriantach, jest to 
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historyczne przywrócenie sprawiedliwości, dla tych ludzi którzy na nieludzkiej zmieni 
mieszkają, a jest to już któreś pokolenie, zwróciła się z prośbą o pozytywne zaopiniowanie  
ww. projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że w jej 
ocenie nie będzie żadnych przeciwności. Szczególnie są potrzebni pracownicy służby 
medycznej, lekarze, fachowcy z wykształceniem.   
 
Radna Hanna Białas zapytała czy urząd zakłada ramy ilości przyjęcia osób czy ilość będzie 
nieokreślona.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że urząd nie 
zakładał ilości, ale jak się uda sprowadzić jedną rodzinę, to będzie i tak duży sukces.  
Jak umożliwi się osiedlenie jednej rodzinie, szczególnie muszą to być osoby przydatne dla 
miasta. Lecz będzie to zależało od członków rady miasta, gdyż trzeba będzie zabezpieczyć 
środki w budżecie miasta.   

 
Zbigniew Romanowicz sekretarz miasta do wypowiedzi udzielonej przez prezydenta 
Wojciecha Jagiełło poinformował, że nie zakładają ograniczeń, jednak w koncepcji 
opracowanej przez urząd będą w drugim etapie rekomendować radzie miasta zapewnienie 
warunków osiedlenia, nie na zasadach najmu lokalu na czas nieokreślony, jak to przewiduje 
jednym z wariantów uchwała, będzie to propozycja udostępnienia lokalu tzw. służbowego, 
powiązanego z określonym wnioskiem pracodawcy, który będzie chciał tego repatrianta 
zatrudnić, bądź członków jego rodziny, którzy by znaleźli zatrudnienie właśnie w tych niszach 
o których informowała przewodnicząca. Urząd będzie na tyle elastyczny na ile będzie 
dysponował lokalami służbowymi, które można przeznaczyć na ten cel, MZBK wskazuje, że 
dysponuje dwoma lokalami, jednym mniejszym oraz jednym większym.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że 
zaproszonym repatriantom należy zagwarantować godne warunki.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie:  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia form, wysokości i trybu przyznawania 
pomocy dla repatriantów i członków ich najbliższej rodziny, zaproszonych do osiedlenia się na 
terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała, że ma problem z głosowaniem w systemie 
eSesja, w głosowaniu jest ,,za”. 
Komisja Spraw Społecznych Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała 
ww. projekt uchwały.  
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Ad 6. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że życzy 
wszystkim zdrowia, ponieważ jest spora zachorowalność, szpital ponownie przeznaczony 
został dla osób chorych na COVID, lecz potrzeba rąk do pracy.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 7 grudnia 2020 r. o godz. 16:00 
 
Ad 7. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:23 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
  
       Przewodnicząca komisji  
             Ewa Odulińska (-) 
 
Sporządziła  
A. Dworaczek  

 
 


